



Second announcement

Meeting of the IOBC/WPRS Working Group “Integrated Protection in Oak Forests”

Dear colleagues,

In preparation of the upcoming meeting of the IOBC-WPRS Working Group “Integrated Protection in Oak Forests”, here some useful information.

❖ Registration, fees and accommodation

Registration and accommodation fees for the IOBC Meeting (€)			
Fee	IOBC-WPRS Members	IOBC-WPRS non-members	PhD and Master students*
Accommodation (single room)	280	280	280
Accommodation (double room)	260	260	260
Registration	120	240 (see Note below)	145
Total (Registration before 20th July)	400/380	520/500	425/405
Total (late registration after 20th July)	450/430	570/550	475/455

*A certificate confirming student status must be submitted as a scanned copy to oilb2022tunisia@gmail.com

Note: Two different registration rates are applied to IOBC-WPRS members and non-IOBC-WPRS members. When registering for the meeting as a non-member, the participant will be charged 120 € extra fee and will be entitled to become an IOBC-WPRS member for one year (although membership application through the IOBC-WPRS website is required). Membership must be activated on the IOBC-WPRS website (https://www.iobc-wprs.org/IOBC-WPRS-membership_meeting_participant_procedure.pdf). Membership will include benefits such as free access and download of all Bulletins and discounted registration fee to meetings organized by IOBC-WPRS. The membership fee to IOBC-WPRS through its website is more convenient (90 €) and will include the same benefits listed above.

The IOBC-WPRS membership fee (90 €) is further reduced to 50 € for students and for researchers from Algeria, Egypt, Iran, Iraq, Jordan, Lebanon, Libya, Morocco, Syria, Tunisia, Turkey, and Yemen. The IOBC-WPRS members with reduced registration have the same rights as the other members to participate actively in all the Organization’s activities. Non-IOBC-WPRS members are thus encouraged to apply for membership on the IOBC-WPRS website (www.iobc-wprs.org/index_member.html) before registering for the meeting.

Payment for the meeting (accommodation fee + Registration for the meeting fee) must be made by bank transfer to "Association Tunisienne des Techniciens Forestiers (ATTF)".

Bank account of ATTF (see attached file) (transfer charges are paid by the participant).

Do not forget to indicate "10th meeting of IOBC-WPRS Working Group" and your name.

• The registration fee includes the documentation provided during the meeting, coffee breaks, gala dinner, use of workspace between October 10th and 13th and the field trip with lunch.

• The accommodation fee covers 4 nights' accommodation from Sunday October 9th to Thursday 13th 2022 as well as all lunches and dinners in this period. All kind of foods are available at the hotel (gluten-free, vegetarian, vegan)





- Accompanying persons are welcome to join the participants:
 - ✓ Accommodation fees are the same as participants
 - ✓ Accommodation for children <12 years-old is 50 % if accommodated with parents
 - ✓ Accommodation for children < 2 years-old is free
 - ✓ Participation to the gala dinner: 50 €
 - ✓ Participation to the field trip: 50 €

For booking extra pre- or post-conference nights and if you need further information contact organizers (oilb2022tunisia@gmail.com or olfa.ezzine@gmail.com).

❖ General Program

Sunday 09 October	Afternoon Evening	Welcome reception Registration
Monday 10 October	Morning	Registration Opening Ceremony Poster placement Session 1
	Afternoon	Session 2
	Evening	Free evening
Tuesday 11 October	Morning	Session 3
	Afternoon	Poster Session Round Table/Discussion groups
	Evening	Gala dinner
Wednesday 12 October	Morning	Field trip (it may include a brief tourist trip in the afternoon in some areas of interest)
	Afternoon	
	Evening	Free evening
Thursday 13 October	Morning	Session 4
	Afternoon	Session 5 Poster removal Closing Ceremony
	Evening	Departure
Friday 14 October	Touristic trip (will be organized if requested by participants)	
Saturday 15 October		

❖ The venue

The meeting will be held in the Hotel ‘Diar El Medina’ in Hammamet, where all participants will be accommodated.

All scientific sessions will be held in the ‘Caesar’ amphitheater of the hotel.

❖ Important deadlines

Registration and Abstracts must be sent before	June 20th 2022
The registration and accommodation fees must be paid by bank transfer. For colleagues from Algeria, Egypt, Iran, Iraq, Jordan, Lebanon, Libya, Morocco, Syria, Tunisia, Turkey, and Yemen, payment can be made in person (just send a payment declaration letter) before the meeting	July 20th 2022
The deadline for sending the manuscripts for publication in the Proceedings will be communicated during the meeting	

❖ Participation, abstracts & Proceedings

• Participants must complete registration form at
(<https://docs.google.com/forms/d/1H2NX9uLyhtvypcpvttnRn11mgEUWocIj4CMLtjbOoGs/edit>)





and attach the Abstract (in a Word document) to the form or send it via e-mail to oilb2022tunisia@gmail.com. Should you encounter any issues, contact oilb2022tunisia@gmail.com or olfa.ezzine@gmail.com.

- Abstracts of oral presentations or posters can be written in English or in French and have to be prepared according to the instructions given on the registration form.
- Oral and poster communications will be presented in French or English, after approval of the summary by the Scientific Committee, which will organize the sessions.
- Time slots for oral presentations are 15 minutes (including time for questions).
- The following format is recommended for posters: title, author(s), address (do not forget to provide your e-mail address), abstract, material and methods, results and conclusions. Maximum size of poster: 100 cm (width) and 120 cm (height).
- Accepted abstracts will be published in the abstract book distributed to participants during the meeting.
- Oral communications and posters presented at the Meeting will be published in the IOBC/WPRS Bulletin as Full papers or Extended abstracts. Participation of at least one author to the WG meeting is a prerequisite for publication of manuscripts.
- After publication, the entire Bulletin can be downloaded from the IOBC website by all meeting participants. Each author will also receive a pdf copy of his/her article. Anyone wishing to receive a hard copy of the Bulletin shall order it directly on the IOBC website.

❖ Manuscripts

- Manuscripts must be written clearly and concisely in English or French. An English translation of the title and abstract must be added to manuscripts written in French.
- The final manuscripts to be published in the Proceedings should be preferably provided to the Convenor before or during the Meeting by email (acocco@uniss.it) (maximum 8 pages for oral communications, 4 pages for posters and 2 pages for Extended abstracts) formatted according to IOBC-WPRS Bulletin *authors instructions* (see authors' instructions and Bulletin manuscript format at https://www.iobc-wprs.org/pub/index.html#bulletin_how_to_publish).
- Late deadline for sending the manuscripts will be communicated during the meeting

We look forward to welcoming you in Hammamet (Tunisia),

Arturo COCCO, Integrated Protection in Oak Forests Working Group Convenor

Mohamed Lahbib BEN JAMÂA, Forest Management Sub-Group Convenor and Local Organizer

María-Esperanza SÁNCHEZ HERNÁNDEZ, Fungi Sub-Group Convenor





Deuxième annonce

Réunion du groupe de travail OILB/SROP "Protection intégrée des forêts des chênes"

Chers collègues,

Dans le cadre de préparation de la prochaine réunion du groupe de travail OILB-WPRS « Protection intégrée des forêts de chênes », voici quelques informations utiles.

❖ Inscription, frais et hébergement

Frais d'inscription et d'hébergement de l'IOBC Meeting (€)			
Frais	IOBC Members	IOBC Non-members	Étudiants Master/doctorant*
Hébergement (chambre individuelle)	280	280	280
Hébergement (chambre double)	260	260	260
Enregistrement	120	240 (voir Note ci-dessous)	145
Total à payer (enregistrement avant le 20 juin)	400/380	520/500	425/405
Total à payer (enregistrement après 20 juillet)	450/430	570/550	475/455

*Un certificat d'inscription ou un justificatif doit être soumis à oilb2022tunisia@gmail.com

Note : Deux tarifs différents sont appliqués aux membres de l'OILB-WPRS et aux non-membres de l'OILB-WPRS. Lors de l'inscription à la réunion en tant que non-membre, le participant se verra facturer des frais supplémentaires de 120 € et aura le droit de devenir membre de l'OILB-WPRS pendant un an (bien qu'une demande d'adhésion via le site Web de l'OILB-WPRS soit requise). Il comprendra des avantages tels que l'accès et le téléchargement gratuits de tous les bulletins et des frais d'inscription réduits aux réunions organisées par OILB-WPRS. La cotisation à l'OILB-WPRS via son site Web est plus pratique (90 €) et comprendra les mêmes avantages énumérés ci-dessus. La cotisation OILB-WPRS (90 €) est encore réduite à 50 € pour les étudiants et les chercheurs d'Algérie, d'Égypte, d'Iran, d'Irak, de Jordanie, du Liban, de Libye, du Maroc, de Syrie, de Tunisie, de Turquie et du Yémen. Les membres OILB-WPRS à inscription réduite ont les mêmes droits que les autres membres de participer activement à toutes les activités de l'Organisation. Les non-membres de l'OILB-WPRS sont donc encouragés à faire une demande d'adhésion sur le site Web de l'OILB-WPRS (www.iobc-wprs.org/index_member.html) avant de s'inscrire à la réunion.

- Les frais d'inscription comprennent la documentation fournie lors durant la réunion, les pauses café, le dîner gala, l'espace de travail du 10 au 13 octobre et la visite de terrain avec déjeuner.
- Les frais d'hébergement couvrent les 4 nuitées du dimanche 9 au jeudi 13 octobre 2022 ainsi que tous les déjeuners et dîners durant cette période.
- Les accompagnateurs sont les bienvenus pour rejoindre les participants :
 - ✓ Les frais d'hébergement sont les mêmes que les participants
 - ✓ L'hébergement pour les enfants <12 ans, est de 50% s'il est hébergé avec les parents
 - ✓ L'hébergement pour les enfants < 2 ans est gratuit
 - ✓ Participation au dîner de gala : 50 €
 - ✓ Participation à la sortie terrain : 50 €





Pour réserver des nuits supplémentaires avant ou après la conférence et si vous avez besoin de plus amples informations, contactez les organisateurs (oilb2022tunisia@gmail.com ou olfa.ezzine@gmail.com).

Païement des frais du meeting (frais d'hébergement + frais d'inscription) doit être effectué par virement bancaire à l'Association Tunisienne des Techniciens Forestiers (ATTF)".

Compte bancaire de l'ATTF (voir pièce jointe) (frais de virement à la charge du participant).

N'oubliez pas de mentionner "10th meeting of IOBC-WPRS Working Group" et votre nom.

❖ Programme

Dimanche 09 octobre	Après-midi Soir	Réception de bienvenue Inscription
Lundi 10 octobre	Matin	Inscription Cérémonie d'ouverture Pose des posters Session 1
	Après-midi	Session 2
	Soir	Soirée libre
Mardi 11 octobre	Matin	Session 3
	Après-midi	Session de posters Table ronde/groupes de discussion
	Soir	Dîner de gala
Mercredi 12 octobre	Matin	Excursion sur le terrain (pourrait inclure une brève excursion touristique dans l'après-midi dans certaines zones d'intérêt)
	Après-midi	
	Soir	Soirée libre
Jeudi 13 octobre	Matin	Session 4
	Après-midi	Session 5 Retrait des posters Cérémonie de clôture
	Soir	Départ
Vendredi 14 octobre	Voyage touristique (sera organisé sur demande des participants)	
Samedi 15 octobre		

❖ Le lieu

La réunion se tiendra à Hammamet, à l'hôtel « Diar El Medina » où tous les participants seront logés.

Toutes les sessions scientifiques se dérouleront dans l'amphithéâtre "César" de l'hôtel.

❖ Dates limites

Enregistrement & résumés à envoyer avant le	20 juin 2022
Les frais d'inscription et d'hébergement doivent être payés par virement bancaire Pour nos collègues de l'Algérie, d'Egypte, d'Iran, d'Irak, de Jordanie, du Liban, de Libye, du Maroc, de Syrie, de Tunisie, de Turquie et du Yémen peuvent payer en personne sur place (il suffit d'envoyer une lettre de déclaration de paiement avant le meeting)	20 juillet 2022
La date limite d'envoi des manuscrits pour publication dans les Actes sera communiquée lors de la réunion	





❖ Participation, résumés & actes

• Les participants doivent remplir le formulaire d'inscription à (<https://docs.google.com/forms/d/1H2NX9uLyhtvypcvttNrn11mgEUWocIj4CMIjtjbOoGs/edit>) et joindre le résumé (dans un document Word) au formulaire ou l'envoyer par e-mail à oilb2022tunisia@gmail.com. Si vous rencontrez des problèmes, contactez oilb2022tunisia@gmail.com ou olfa.ezzine@gmail.com.

• Les résumés des présentations orales ou des posters peuvent être rédigés en anglais ou en français, et doivent être préparés selon les instructions citées dans le formulaire d'inscription.

• Les communications orales et posters seront présentés en français ou en anglais, après approbation du résumé par le Comité Scientifique qui organisera les sessions.

• Les créneaux horaires pour les présentations orales sont de 15 minutes (y compris le temps alloué pour la partie Q/R).

• Pour les posters, le format suivant est recommandé : titre, auteur(s), adresse (n'oubliez d'ajouter votre adresse e-mail), résumé, matériel et méthodes, résultats et conclusions. Taille maximale du poster : 100 cm (largeur) et 120 cm (hauteur).

• Les résumés acceptés seront publiés dans le livre des résumés distribué aux participants lors de la réunion.

• Les communications orales et les affiches présentées à la réunion seront publiées dans le Bulletin OILB/WPRS sous forme d'articles complets ou de résumés détaillés. La participation d'au moins un auteur à la réunion est une condition préalable à la publication des manuscrits.

• Après publication, l'intégralité du Bulletin peut être téléchargée sur le site Internet de l'OILB par tous les participants à la réunion. Chaque auteur recevra également une copie pdf de son article. Toute personne désireuse de recevoir un exemplaire papier du bulletin doit le commander directement sur le site Internet de l'OILB.

❖ Manuscripts

• Les manuscrits doivent être rédigés de manière claire et concise en anglais ou en français. Une traduction anglaise du titre et du résumé doit être ajoutée aux manuscrits rédigés en français.

• Les manuscrits à publier dans les Actes doivent être fournis de préférence à l'organisateur avant ou pendant la réunion par courrier électronique (acocco@uniss.it) (maximum 8 pages pour les communications orales, 4 pages pour les affiches et 2 pages pour les résumés étendus) selon les instructions des auteurs du Bulletin IOBC-WPRS (voir les instructions aux auteurs et le format du manuscrit du Bulletin sur https://www.iobc-wprs.org/pub/index.html#bulletin_how_to_publish).

• La date limite d'envoi des manuscrits sera communiquée lors de la réunion

Dans l'attente de vous accueillir,

Arturo COCCO, Integrated Protection in Oak Forests Working Group Convenor

Mohamed Lahbib BEN JAMÂA, Forest Management Sub-Group Convenor and Local Organizer

María-Esperanza SÁNCHEZ HERNÁNDEZ, Fungi Sub-Group Convenor

